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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  2 DE L’AJUNTAMENT DE 
SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 30/2019  
Caràcter: ordinari 
Data: 24 de gener de 2019  
Horari: 19:00h a 20:00h  
Lloc: Centre Cívic de Can Puiggener 
 
 
Assistents 
 
Carles Rossinyol i Vidal, president 
Juan Flores Fuentes, vocal de l’AV de Can Puiggener 
Joan Oliva Arnau, vocal de l’AV de la Creu Alta 
Eva Vives Abella, secretària delegada substituta 
 
Altres assistents: 
 
Joan Berlanga Sarraseca, tinent d’alcalde, regidor d’Educació i de Sostenibilitat 
Daniel Guirado Navarro, tècnic de territori del Districte 
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Josep Ayuso Raya, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Antoni Manyà Gutsens, vocal de ERC 
Francesc Andreu Torrent, vocal de la Crida per Sabadell 
Alberto Riosalido Vasallo, vocal del PSC 
Marcos Béjar Ordoñez, vocal de l’AV de Can Puiggener Nord 
Carme Folch Aura, vocal de les entitats culturals 
Jordi Cascales del Valle, vocal de les entitats culturals 
Josep M. Galofré Domingo, vocal de les entitats culturals 
Llorenç Domenech i Domenech, vocal de les entitats culturals 
Montse Carrasco Guasch, vocal de les entitats culturals 
Antonio González Burillo, vocal de les entitats esportives 
Xavier Núñez Morera, vocal de les entitats juvenils 
Jordi Jordà Gil, vocal de les entitats educatives 
Alassane Camara, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
Josep Moreno Gutiérrez, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
Natividad Perallón Solans, vocal dels centres d’atenció primària 
Bouarfa Chilah Bejjat, representant de Unitat pel Canvi (5%) 
Maria Consuelo Santos Neyra, representant del PP (5%) 
 
 
Excusen la seva absència: 
 
Lluís Saila González, vocal de CIU 
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Rafael Sánchez Montoya, vocal de les entitats de comerciants 
José Manzano Aguilera, representant de Ciutadans (5%) 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de les actes anteriors. 
2. La tarifa del servei de l’aigua. 
3. La situació educativa al Districte 
4. Projecte integral d’asfaltat a tota la ciutat. 
5. Elecció de representant al Consell de Salut. 
6. Informació dels consells sectorials. 
7. Comunicacions. 
8. Torn obert de paraules. 
 
Atès que no existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Text refós del 
Reglament Municipal dels Consells de Districte aprovat l’11 d’octubre de 2017, el president, 
Carles Rossinyol i Vidal, declara oberta la sessió amb caràcter informatiu. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació de les actes anteriors 
 

El Sr. Carles Rossinyol dóna la benvinguda als assistents, informa que el punt 1 d’aprovació 
de les actes anteriors no es pot votar en tractar-se de sessió informativa i que es deixa per la 
propera sessió. 

 
 
2. La tarifa del servei de l’aigua 

 
El Sr. Berlanga, Tinent d’Alcalde Drets de la Ciutadania i Promoció Econòmica i Regidor de 
Sostenibilitat, demana la paraula per explicar aquest punt. 
 
Sabadell te tres punts de captació i reserva d’aigua que es troben a Can Llong, a Sant 
Quirze i als Jardinets de la Caixa, aquestes reserves tenen per abastir a tota la ciutat durant 
tres dies. 
 
Comenta també que hi ha dos conques i dos depuradores. 
 
A Sabadell cada ciutadà gasta uns 96 litres persona/dia, l’aigua te molts usos i comenta que 
actualment estem per sota de la mitjana, que serien 100 litres persona/dia, el que vol dir que 
som una ciutat que estalvia aigua. 
 
El preu de l’aigua esta per sota de la mitjana i els indicadors de qualitat de l’aigua durant 
aquests últims anys son positius. 
 
La gestió de l’aigua es fa des de CASSA, que es una empresa mixta, es va crear l’any 1948 i 
te un contracte de 100 anys de concessió degut a l’inversió que es va fer als seus inicis. La 
part privada ha canviat i AGBAR ha comprat la majoria de les accions. Les decisions les pren 
el Consell d’Administració, en la que hi ha representants municipals i també privats. 
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L’empresa CASSA ha fet un pla director per canviar les canonades de la xarxa de distribució, 
amb un cost de 50 mil·lions d’euros, no es urgent fer aquesta actuació però si que es te que 
anar planificant per futures actuacions. 
 
Aquest any han tingut discrepàncies amb la tarifa, però al final han aconseguit que no hi 
hagin canvis. En referència amb les tarifes, es volen tornar a reunir cap el maig, ja que volen 
fer un canvi en el pagament de la mateixa en funció de les persones que hi viuen en un 
mateix domicili. En funció del tipus d’usuari, si es estalviador o no es podran aplicar una sèrie 
de beneficis en la seva tarifa. S’està estudiant aquest barem per veure si es pot seguir 
fomentant l’estalvi entre els usuaris. 
 
El Sr. Berlanga comenta també que preocupa molt, que quan hi ha fortes pluges, la 
depuradora no les pot absorbir i això provoca que molta quantitat d’aigua acaba anant al riu, 
provocant que molts residus que hi ha a la depuradora, com tovalloletes acabin a la llera del 
riu, ja que la gent continua llençant aquests residus al wàter. 
 
Comenta també que el servei d’incidències funciona bé, i segons un estudi la gent te un bon 
concepte del seu funcionament. 
 
El Sr. Rossinyol, li comenta al Sr. Berlanga que te dues consultes, la primera fa referència a 
que si es planteja l’idea de tenir en compte el número d’aixetes per domicili. 
 
El Sr. Berlanga, respon, que això es te en compte però que no es l’únic factor, que es tenen 
en compte altres factors que són més determinants. 
 
El SR. Rossinyol comenta el seu segon dubte, es en relació a la renovació de la xarxa, que 
al seu de fibrociment, ja ha arribar al seu final i com es vol finançar aquesta gran inversió. 
 
El Sr. Berlanga, respon, que al Ple es va aprovar l’inversió, però no es concreta quan es farà. 
Des de l’ajuntament volen que els beneficis que obtingui l’empresa, una part d’ells es pugui 
dirigir a renovar aquesta xarxa. Però s’ha de tenir en compte que l’objectiu de l’Ajuntament 
es que els beneficis facin que no pugi la tarifa, però que no es descarta cap el futur que això 
canviï i vagin per la millora de la xarxa. 
 
 

3. La situació educativa al Districte 
 
El Sr. Berlanga, fa entrega a tots els presents d’un document anomenat Sabadell l’Escola del 
barri, en la que es fa una diagnosi del sistema educatiu del districte, així com les accions 
socioeducatives al districte 2 i els seus pressupostos. 
 
El Sr. Berlanga, comenta que, un dels objectius de la regidoria és que totes les famílies 
tinguin al seu barri una escola de proximitat. 
 
Es fa una exposició del document presentat en el que destaca a la primera pàgina que s’han 
invertit més recursos per aconseguir més equitat, explica també temes relacionats amb la 
planificació i la matriculació, així com un petit resum del que s’ha fet des de la regidoria i que 
afecta a tots els districtes. 
 
La segona pàgina parla de les accions socioeducatives al Districte 2 i fa una comparació 
entre el pressupost destinat durant el període 2014-2015 amb el període 2017-2018, dividits 
es dos sectors el de La Creu Alta i Can Puiggener. 
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La Pàgina 3 fa referència als centres educatius del Districte 2 i fa una comparativa entre el 
finançament públic a l’escola bressol i als centre d’infantil i de primària, també dels dos 
períodes esmentats amb anterioritat. 
 
El Sr. Berlanga una vegada explicat el document que ha entregat a tots els assistents, 
comenta que des de la regidora d’educació s’està treballant en política educatives d’equitat, 
es te molt present la situació real de cada barri, ja que això f variar el tipus d’ajudes. 
Comenta també que els preocupa la situació del pati de l’escola Ribatallada, perquè és un 
pati petit i l’escola també. 
 
Comenta també que preocupa l’antiguitat del edifici de l’escola Joan Maragall. 
 
Explica que a la zona de la Creu Alta hi ha uns grups d’esplai molt organitzats i que a la zona 
de Can Puiggener l’entitat de la Baldufa treballa molt però que encara queden coses per 
millorar. 
 
 

4. Projecte integral d’asfaltat a tota la ciutat 
 
El Sr. Carles Rossinyol comenta que aquest punt no es pot tractar ja que el ponent que tenia 
que venir no ha pogut. 
 
 

5. Elecció de representant al Consell de Salut 
 
El Sr. Carles Rossinyol comenta que aquest punt no es pot tractar ja que no hi ha quòrum 
per poder aprovar-ho. 
 
 

6. Informació dels consells sectorials 
 
No es tracta el punt, ja que no hi ha cap representant al Consell. 
 
 

7. Comunicacions 
 
No hi ha comunicacions. 
 
 

8. Torn obert de paraules 
 
La Sra. Carme López de l’Ampa del Samuntada pregunta en referència a lo que ha explicat 
el regidor Berlanga sobre l’escola Ribatallada, si ja està aprovat per fer l’actuació. 
 
El Sr. Berlanga respon, que han ofert a la Generalitat, però que encara no han rebut 
resposta i estan esperant. 
 
La Sra. López diu que li sembla vergonyós i indignant que la Generalitat decidís que la 
escola Samuntada fes dues línies, sense visitar-la i sense veure la situació que tenen 
actualment. 
 
El sr. Berlanga respon que com Ajuntament no pensen el mateix que la Generalitat i que a 
vegades no es coincideix, però els consideren que s’ha de mirar en perspectiva. 
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La Sra. López continua afirmant que no entén aquesta decisió de la Generalitat, que l’escola 
és petita i que no es normal que posin dues línies, que l’escola a nivell d’infraestructura no 
està preparada, no té ni escales d’emergència, per exemple. Continua dient que seria 
convenient que l’ajuntament pogués dir la seva, ja que no pot ser que la Generalitat faci 
aquesta imposició, acaba la seva intervenció, preguntant al regidor sobre el teatre coral als 
menjadors que fan a altres escoles i que surt al dossier que han entregat amb anterioritat. 
 
El Sr. Berlanga, respon a la pregunta de la Sra. López dient que les escoles mes 
problemàtiques es van trobar que amb aquestes activitats als menjadors aconseguien 
disminuir els problemes en les mateixes, per això va ser convenient oferir activitats 
extraescolars a les hores del menjador ja que els nens estaven mes distrets fent altres 
activitats. 
 
La Sra. López comenta que seria molt interessant poder fer aquesta activitat a l’hora del 
menjador en la escola Samuntada. 
 
El Sr. Berlanga comenta que ara mateix no està previst. 
 
 

Finalitzades les intervencions, el president, aixeca la sessió, de la qual, com a secretària 
delegada, estenc aquesta acta. 
 
La secretària delegada substituta    Vist i Plau 
        El President 
 
 
 
 
 


